
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

^33.5- tbOłs Protokół
z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 3 marca 2025 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło 

w nim 7 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Stanisław Kasprzyk

7. Tadeusz Warkocki

Nieobecni usprawiedliwieni: Antoni Odzimek i Anna Wojtaszek.

W posiedzeniu uczestniczyła także

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Na posiedzenie przybyli goście: Komendant OSP w Kórniku - Andrzej Szyc i 

Sekretarz Miasta i Gminy Kórnik - Iwona Pawłowicz - Napieralska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Spotkanie z p. Andrzejem Szycem - komendantem OSP w Kórniku.

Temat: Organizacja zajęć dla seniorów „Czad twój wróg'’; ustalenie miejsca i 

terminu.

3. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 3 

lutego 2025 r. Głosowanie.
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4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem przewodniczącego Rady Seniorów ze 

spotkania lokalnego w dniu 14. 02. br.

5. Dyżur senioralny: Barbara Fluder.

6. Posiedzenie zespołu redakcyjnego - sprawozdanie Irena Kaczmarek.

7. Wolne głosy i wnioski.

- sprawozdanie RS za rok 2024;

- informacja dotycząca kadencji RS.

- zaproszenie na spacer po Kórniku w dn. 22. 03. br.

- zaproszenie na wykład/prelekcję „Rower to jest...” w DIM.

8. Zakończenie obrad sesji.

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia, sprawdził 

obecność stwierdzając, że obecnych jest 7 radnych i 2 nieobecnych radnych, 

zatem posiedzenie jest prawomocne.

2. Przewodniczący powitał przybyłych na sesję gości: pana komendanta OSP w 

Kórniku - Andrzeja Szyca i panią Sekretarz Miasta i Gminy Kórnik Iwonę 

Pawłowicz - Napieralską.

Pani sekretarz korzystając z obecności wyjaśniła, że Statut Rady Młodzieżowej 

nie przewiduje do udziału w komisji wyborczej członka Rady Seniorów jak to 

poprzednio zasugerowała. Pojawił się temat wyjazdu członków RS do 

Kościerzyny, w celu zapoznania się z nową Radą Seniorów powołaną na kolejną 

kadencję. W związku z tym, że szukamy nowych kontaktów partnerskich w 

różnych miejscach Polski pani sekretarz zaproponowała Stronie Śląskie, a 

Przewodniczący Dźwirzyno lub Trzebiatów. Do tematu jeszcze wrócimy.

Zaproszony na spotkanie komendant OSP w Kórniku pozytywnie odniósł się do 

zorganizowania na terenie strażnicy szkolenia dla seniorów na temat: „Czad 

twój wróg”. Wstępnie ustalono termin na sobotę 12 kwietnia o godzinie 10,00. 

Komendant potwierdzi jeszcze zaproponowany termin.
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3. Został odczytany protokół z 3 lutego 2025 roku, nie było do niego uwag, 

został więc zatwierdzony jednogłośnie.

4. Przewodniczący poprosił radnych, żeby zgłaszać swój udział w różnych 

spotkaniach i przedstawiać sprawozdania z ich działań. W obchodach Dnia 

Myśli Braterskiej uczestniczyli: Marek Kaczmarek, Barbara Fluder i Aleksandra 

Grzelak.

14 lutego Marek Kaczmarek uczestniczył w spotkaniu lokalnym, a właściwie 

panelu dyskusyjnym na temat „Ucha Igielnego”. Celem tego spotkania było 

zapoznanie się z projektem: „Śladem kultur na terenie Kórnika”, który został 

stworzony przez architekta Stefana Wojciechowskiego z zespołem. Omówiono 

propozycje rewitalizacji tego miejsca. W spotkaniu uczestniczyła też 

reprezentantka poznańskiej gminy żydowskiej. W nawiązaniu do tej tematyki 

pojawiła się propozycja zorganizowania wyjazdu do poznańskiej synagogi.

5. Podczas dyżuru seniorałnego pełnionego w DIM przez Barbarę Fluder nie 

pojawili się petenci. Na tablicy informacyjnej w DIM będzie umieszczona 

informacja o dyżurze Radnego Antoniego Odzimka w dniu 20 marca.

6. Radna Irena Kaczmarek poinformowała, że odbyły się dwa spotkania zespołu 

redakcyjnego kroniki RS. Dzięki dużej pomocy pani J. Grzegorowskiej 

i radnego T. Warkockiego, kronika została doprowadzona do 2023 roku. 

Zebrani radni mieli możliwość zapoznania się z kroniką.

7. Przewodniczący Marek Kaczmarek podziękował zebranym za udział w sesji 

Rady Miasta i Gminy Kórnik. Wyjaśnił także, że kadencja Rady Seniorów trwa 

5 łat. Kadencja obecnej rady trwa do 17 stycznia 2027 roku.
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22 marca odbędzie się spacer po Kórniku. Tego samego dnia w godzinach 12:00 

do 16:00 członkowie Rady Seniorów będą mogli uczestniczyć w Senioraliach w 

Środzie Wlkp.

27 marca o 17:30 w DIM-ie, Marek Kaczmarek poprowadzi wykład na temat 

korzystania oraz zasad bezpieczeństwa podczas eksploatacji rowerów.

Przewodniczący Marek Kaczmarek poinformowano, że radny Rady MiG Robert 

Maliński poprosił o udostępnienie protokołu z obrad RS i uchwały na temat 

przedstawionej przez niego propozycji. W/w dokumenty zostały dostarczone. 

Przewodniczący poinformował również, że będzie drukował protokoły z obrad 

komisji bezpieczeństwa, żeby przekonać się, co dzieje się z wnioskami 

przekazanymi przez RS. Dodał, że 20 marca odbędzie się Komisja 

Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej na której przedstawiona 

zostanie koncepcja Ucha Igielnego. Do chwili obecnej RS nie otrzymała 

odpowiedzi na temat umożliwienia parkowania pojazdów na parkingach 

zlokalizowanych przy Biedronce i Lidlu w dniach, kiedy markety nie pracują. 

Przewodniczący poddał pod rozwagę zebranych pomysł połączenia obchodów 

Pożegnania lata z przedszkolnym Świętem Pyry.

8. Przewodniczący podziękował zebranym i poinformował, że następna sesja RS 

odbędzie się 7 kwietnia o godzinie 10:00 w Sali posiedzeń Ratusza w Bninie.

Protokołowała: Barbara Fluder

Przewodniczący
R idy Seniorów 
sia i Gminy Kórnik
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